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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
29. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 19.06.2018 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12  članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Tibor CIGUT, Damjan 
FICKO, Oto FLISAR, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, , Franc 
PERTOCI, Ernest SERDT in Vinko GAJŠT. S krajšo zamudo (pri 3. točki dnevnega reda) se je seje udeležil član 
občinskega sveta Milan KAROLI. Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega sveta Danijel KOVAČ in Viktor 
OBAL. 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je v skladu z četrtim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal umik 7. točke 
dnevnega reda (Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Tišini). Vse ostale 
točke dnevnega reda se pomaknejo navzgor. 
 
Župan je podal dnevni red za 29. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval g. Ivan HORVAT in predlagal, da se pod točko 5. dnevnega reda doda nova točka: 
Obravnava problematike odstopa komisije za vodenje postopka za dodelitev sredstev za sofinanciranje 
programov športa v Občini Tišina zaradi vmešavanja župana v njeno pristojnost.  
 
Ostale točke se pomaknejo navzdol in se ustrezno preštevilčijo.  
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval g. Danijel KOLMAN.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal podan predlog na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so (12 prisotnih, ZA = 8) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 315: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME SKLEP, DA SE NA DNEVNI RED UVRSTI NOVA TOČKA 5  
(OBRAVNAVA PROBLEMATIKE ODSTOPA KOMISIJE ZA VODENJE POSTOPKA ZA DODELITVE SREDSTEV ZA 
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SOFINANCIRANJE PROGRAMOV ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZARADI VMEŠAVANJA ŽUPANA V NJENO 
PRISTOJNOST ), OSTALE TOČKE SE POMAKNEJO NAVZDOL IN SE USTREZNO PREŠTEVILČIJO.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
G. župan je dal predlog dopolnjenega dnevnega reda na glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (12 
prisotnih, ZA = 8) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 29. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 29. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 28. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 28. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Obravnava problematike odstopa komisije za vodenje postopka za dodelitev sredstev za 

sofinanciranje programov športa v Občini Tišina zaradi vmešavanja župana v njeno pristojnost 
6. Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Tišina za leto 2017 
7. Sklep o podelitvi športnih priznanj Občine Tišina za leto 2017  
8. Sklep o ceni vzdrževanja pokopališč in okolice z mrliško vežo 
9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 28. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Ivan Horvat. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 316:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 19.04.2018 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 28. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
OBRAVNAVA PROBLEMATIKE ODSTOPA KOMISIJE ZA VODENJE POSTOPKA ZA DODELITEV SREDSTEV ZA 
SOFINANCIRANJE PROGRAMOV ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZARADI VMEŠAVANJA ŽUPANA V NJENO 
PRISTOJNOST 
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Uvodno obrazložitev je podal g. Ivan HORVAT, predsednik komisije za vodenje postopka javnega razpisa za 
sofinanciranje programov športa v Občini Tišina.  
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: g. Danijel KOLMAN, g. Rudolf HORVAT, g. Ivan HORVAT, g. Miro BERKE, g. Tibor 
CIGUT, g. Ernest SERDT, g. Oto FLISAR in g. Vinko GAJŠT. 
 
G. Ivan HORVAT je zahteval vpogled v zapisnik s sestanka, ki je potekal s predstavniki športnih društev.  
 
Odgovore in pojasnila je podal g. župan. 
 
 
K TOČKI 6 
 
SKLEP O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podal g. Rudolf Horvat, predsednik komisije.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali g. Tibor CIGUT, g. Ivan HORVAT in g. Miro BERKE.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 317:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA PRIZNANJA OBČINE TIŠINA 
ZA LETO 2017: 
- ZLATA PLAKETA SE PODELI SIMONU ŠPILAKU IZ TROPOVCEV, 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI MIROSLAVU FLISARJU IZ PETANJCEV, 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI NIKI ZORJAN IZ PETANJCEV, 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI ZLATKU HAHNU IZ VANČA VASI, 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI PEKARNI OMAR IZ RANKOVCEV, 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI ŠTEFANU KOVAČU IZ SODIŠINCEV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije Ivan HORVAT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji sklep:  
 

S K L E P št. 318: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA ŠPORTNA PRIZNANJE 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017:  
- NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: ŽIVA HORVAT IZ MURSKIH ČRNCEV, 
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- NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 2. NAGRADA: SAŠA MARIJA RATNIK IZ KRAJNE, 
- NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 3. NAGRADA: NATALIJA PAVLINJEK IZ TIŠINE, 
- NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: STERLSKO DRUŠTVO »KOLOMAN FLISAR« TIŠINA, 
- PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: LINA MIHOLIČ IZ TIŠINE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O CENI VZDRŽEVANJA POKOPALIŠČ IN OKOLICE Z MRLIŠKO VEŽO 
 
Obrazložitev je podala g. župan.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (12 
prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 319: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O CENI VZDRŽEVANJA POKOPALIŠČ IN OKOLICE 
Z MRLIŠKO VEŽO.   
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 

TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Cesta na Krajni: Na cesti se izvajajo dela po načrtu,  Rok za dokončanje del je 15.08.2018.  
- Izvedba agromelioracij: Zaključujejo se dela v vaseh Murski Črnci in Gradišče. Ta teden so z deli pričeli v 

Vanča vasi. Zatem sledijo Rankovci, Murski Petrovci, Sodišinci, Gederovci in na koncu Borejci ter Krajna. 
Rok za dokončanje del je 20. oktober 2018. 

- Obramba proti toči: Kot ste lahko že iz medijev izvedeli bi se naj pričela izvajati tudi obramba proti toči. 
Žal se je zavleklo zaradi dolgotrajnih postopkov na ministrstvu za kmetijstvo. Pri tej zadevi smo občine 
vse skozi pritiskale, da se zadeva čim prej začne oz. da bi se pričela že s sezono neurij v aprilu, a žal so na 
ministrstvu z postopki zadevo odlašali. Prvi sestanek med občinami in ministrstvom je bil 7. decembra 
lani. Vlada je šele 26. aprila sprejela sklep, da se bo obramba izvajala (sklep im 2 strani), na kar je sledilo 
še javno naročilo in smo sedaj z časom kjer smo. 

- Čas prireditev in piknikov: Smo spet v času, ko se organizira več prireditev in tudi privat piknikov. Zato na 
vse apeliramo, da se obnašamo do okolja prijazno in sortiramo odpadke. En plastični krožnik poln prilog 
(senf, ajvar) ne sodi med plastično embalažo in bo cela vreča sodila med mešane komunalne odpadke. 
Samo malo truda je potrebno, da se že na izvoru ločijo odpadki in s tem sebi in okolju privarčujemo 
mnogo. Več odpadkov se bo lahko ponovno uporabilo in še manj se odložilo. Zato ločujmo odpadke že na 
mestu njihovega nastanka. 

- Požarna varnost: Danes je bil požar v naravi. Po mnenju nas sodelujočih gasilcev je do ognja na strnišču 
prišlo zaradi odvržene cigarete. Zato previdno ravnajmo z ognjem in ognjem povezanimi zadevami 
(cigaretni ogorki, pepel,..).  

 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
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Odgovor na prošnjo člana občinskega sveta Ivana HORVAT, da dobi na vpogled dopis Računskega sodišča RS, 
ko bo poslan. 
 
Ivan HORVAT je povedal, da je dopis pred kratkim prejel, vendar ga še ni uspel prebrati. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Ota FLISAR glede pitne vode iz sistema B in sicer 
imamo med najdražjimi vodo in najslabše kloriranje, ker klora je veliko vrst in dajo v vodo najslabši klor. Zakaj 
klor ni boljše kvalitete? 
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeni vprašanji člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer:  

- Zanima jih pravna podlaga za pridobitev 7 ha in 30 arov zemljišč v korist občine? 
- Koliko je občina plačala za ta zemljišča? 

 
Danijel Kolman s podanim odgovorom ni bil zadovoljen, vendar ni zahteval dodatne dopolnitve. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeni vprašanji člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer:  
- Na podlagi katere metode je cenilec cenil vodovodna omrežja? 
- Kakšno amortizacijo je določil za vodovodne sisteme stare več kot 50 let? 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen, saj na njegovo vprašanje ni bilo v celoti 
odgovorjeno. Svoje vprašanje, po kakšni stopnji je bila obračunana amortizacija od katere vrednosti, je 
dopolnil in sicer: Ali od ocenjene vrednosti ali od vrednosti in za kakšno obdobje se le ta obračunava in kateri 
podatki so bili osnova za obračun omrežnine za naselja, ki niso vključena v nov sitem vodovoda. V skladu s 16. 
členom poslovnika občinskega sveta je zahteval dodatno pojasnilo in je predlagal občinskemu svetu, da o tej 
zadevi opravi razpravo na prvi naslednji seji, zato je predlagal, da občinski svet o tem glasuje.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da se bo sedaj o eni strokovni zadevi, katero je ocenil zapriseženi sodni cenilec, sedaj 
politično odločalo.  
 
Danijel KOLMAN je v nadaljevanju povedal, da bi rad videl dokumentacijo v zvezi s cenitvijo.  
 
ŽUPAN je povedal, da bo dokumentacija posredovana. 
 

*     *     *     *     * 
 
Tibor CIGUT je glede izvajanja agromeliroacijskih del povedal, da misli, da je to sedaj že vse skupaj prepozno 
kar koli spreminjati, če je že ta plan v izvedbi, vendar ravno dela v Borejcih in na Krajni je izvajalec pustil za na 
konec, to se pravi na jesen oz. proti zimi in ravno v Borejcih in na Krajni so najbolj pedološko težke zemlje kjer 
je prisotna bistveno večja vlažnost, bistveno bolj občutljiva in težka zemlja in bodo posledice strojev večje kot 
pa drugje. 
 
ŽUPAN je povedal, da se je o tem že tudi pogovarjalo, zato se je z izvajalcem del dosegel dogovor, da bi se po 
terminskem planu naj vsa dela zaključila do 4. septembra. Kar se pa tiče posegov in škode, tam kjer se 
posega, se pravi z navozom zemlje, ki je v projektu, se z vsakim dotičnim lastnikom  prej dogovori, tako da je 
zaenkrat dogovorjeno, da se počaka na spravilo posevkov pšenice, ječmena in oljne ogrščice. Nekateri kmetje 
pa so pristali, da se celotno območje uredi, tudi tam kjer je koruza.   
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Tibor CIGUT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo oziroma naslednji predlog sklepa in sicer, da naj občinska uprava do 
naslednje seje pripravi predlog dopolnitve elaborata o ceni vode z namenom polnjenja bazenov, kot imajo to 
urejene druge občine. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 
prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

 
S K L E P št. 320: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG SKLEPA, DA OBČINSKA UPRAVA DO NASLEDNJE SEJE 
PRIPRAVI PREDLOG DOPOLNITVE ELABORATA O CENI VODE Z NAMENOM POLNJENJA BAZENOV. 
 
V nadaljevanju je zastavil naslednji vprašanji: 

- Kaj je s postavitvijo ležečih policajev pri OŠ Tišina, zakaj še niso postavljeni? 
- Zakaj Športno društvo Paintball No limits ni bilo povabljeno na sestanek o delitvi investicijskih 

sredstev? 
 
Kar se tiče ležečih policajev je župan pojasnil, da so bili zbrani podpisi proti postavitvi ležečih policajev in proti 
volji ljudi je zelo težko. Sam osebno je ravnatelju podal predlog, da se asfaltno parkirišče na levi strani, kjer 
sedaj parkirajo učitelji, nameni za parkiranje otrok za katere je obvezno, da se jih pripelje v šolo oziroma 
imajo spremstvo. Odgovor s strani ravnatelja je bil, kako sedaj stare učitelje prepričati, da bodo morali na 
makadamu parkirati. Sam je mnenja, da naj svet zavoda sprejme sklep, da se parkirišče nameni tej zadevi in 
bo zadeva rešena. Zaenkrat odgovora glede tega še nismo dobili.  
Kar se pa tiče povabila na sestanek je povedal, da so bila na sestanek povabljena društva, ki so v skladu z 
olimpijskim komitejem oziroma spada šport v olimpijski komite in pri tem lahko sodelujejo. Obenem se vsa ta 
društva tudi prijavljajo na razpise.  
 

*     *     *     *     * 
 
Ernest SERDT je povedal, da bi se dotaknil teme hišne številke 60, 65 in 65/a v Murskih Črncih. To je dolžine 
ceste cca. 15 metrov. Ti ljudje pravijo, da ko bo nadgradnja pomurskega vodovoda B, če bodo oni do tačas res 
tam morali hoditi v škornjih do svojih avtomobilov. Ali se iz proračunske rezerva ne more vzeti teh 5.000 € in 
položiti drenažno cev in jo pod asfaltom speljati v Mokoš, da bi voda odtekala. 
 
ŽUPAN je povedal, da je takih primerov s podobnim problemom več v občini. Dela se lahko samo toliko kot je 
sredstev. Ti problemi so še od časa izgradnje kanalizacije. V tem obdobju nobena pomurska občina ni dobila 
evropskih sredstev iz kohezije, razen MO Murska Sobota. Vsi infrastrukturni projekti pomurskih občin so 
izpadi ven. Do naslednje seje se bo pripravilo, koliko bi ta zadeva stala.  
 

*     *     *     *     * 
  
Miro BERKE je zastavil naslednje vprašanje: 

- Zakaj je morala biti 29. redna seja občinskega sveta tako nujno sklicana, saj se občinska priznanja 
podeljujejo šele septembra? 

 
ŽUPAN je pojasnil, da prihaja čas dopustov in je potem težko doseči sklepčnost. Ta seja je zadnja seja pred 
dopusti. Priznanje se morajo pripraviti in steči mora celotna procedura, ki je potrebna za izpeljavo celotnega 
postopka.  
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Miro BERKE je v nadaljevanju glede deponije v Gradišču ob glavni cesti pri pokopališču povedal, da je občina 
tudi lastnica zemljišča proti mrliški vežici širine cca. 8 metrov in dolžine 20 metrov. Podal je pobudo, da se naj 
zadeva uredi v celoti, da ne bi bilo to zemljišče še naprej poraščeno s travo.  
 
Glede izvedbe agromeliroacij je povedal, da večjih pripomb na izvedbo del ni. Opozoril je na težke kamione, ki 
razvažajo ta material in sicer problem je cesta preko mostu v Gradišču, ki se že dalj časa seseda. Tam je 
narejen samo grobi asfalt, s katerega sedaj ob prevozu teh težkih kamionov kamenje leti naokrog in nastajajo 
udarne jame. Prosil je, da če je le možno se naj z izvajalcem del dogovori, da ko bodo dela končala, da bi 
zadevo na koncu saniral. 
 
V nadaljevanju je podal pobudo, da bi se naj v naslednjem mandatu pokojnemu članu občinskega sveta 
Francu Knaus, podelilo občinsko priznanje, saj si je s svojim večletnim delom to tudi zaslužil. 
 
ŽUPAN je glede pokopališča povedal, da je bilo dogovorjeno, da se parkirišče rabi kot deponija za 
agromelioracije ter se na koncu uredi kot gramozirano parkirišče. Kar se tičke poškodbe na cestah, ki so 
nastale zaradi prevoza težkih kamionov, je povedal, da se je že kar nekaj zadev saniralo. Če nastane kakšna 
koli poškodba, ima izvajalec dolžnost, da jo uredi. Kar se pa tiče podelitve priznanja g. Knausu, se je strinjal in 
pojasnil, da ga mora predlagatelj izvesti.  
 
Miro BERKE je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Milan KAROLI je v imenu sveta staršev šole zastavil naslednje vprašanje: Starši so nezadovoljni s tem, da 
morajo za otroke plačati vodo v višini 5,00 €. Prosil je, da se naj ta zadeva prouči, saj ima šola lastni vodovod 
in kaj je razlog temu, da morajo starši to plačati. 
 
Danijel KOLMAN je pojasnil, da je bila ta zadeva že več le tema dnevnega reda sveta zavoda, vendar se z bivšo 
ravnateljico ni dalo nič dogovoriti in je na tem vztrajala, tako da je ta zadeva že iz preteklosti. Poudaril je, da 
ta zadeva sedaj ni na novo. Na eni izmed sej se je dogovorilo, da bo skozi poletje prehodno obdobje, v jeseni 
bi se pa naj šlo na obstoječi vodovod, da se potem ta zadeva več ne bi plačevala. Šola bo pripravila 
dokumentacijo. Ko so se delale analize, so bili sporni pitniki.  
 
ŽUPAN je glede spornih pitnikov pojasnil, da bi bila analiza verjetno skladna, če bi se vzorec ustrezno izvedel. 
Koliko imamo informacije s strani ravnatelja, bo ta zadeva do jeseni urejena.  
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Vinko GAJŠT je glede postavitve cestnih ovir pri OŠ Tišina povedal, da se strinja z eno in z drugo stranjo. Po 
zakonodaji je narejeno tako kot mora biti in sicer dve cestni oviri sta narejeni. Ker imamo nekaj sredstev v 
proračunu za te namene, je podal pobudo, da bi ta prehod za pešce, ki smo ga povečali, da bi ga še dali 
pobarvati npr. z modro barvo, da bi bil bolj viden in vpadljiv ter daje videz kot 3D. To bi se lahko v času šolskih 
počitnic uredilo. Ta zadeva se po Evropi že zelo uporablja.  
 
ŽUPAN je predlagal, da se v zvezi s tem stopi v kontakt s Policijsko postajo Murska Sobota, da se zadeva 
pogleda in se bo do 1. septembra poskušala tudi realizirati. 
 
Vinko GAJŠT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 



 

 

Stran 8 od 8 

 

Danijel KOLMAN je opozoril na prometni znak za umirjanje prometa z omejitvijo hitrosti 30 pri OŠ Tišina in 
sicer iz smeri Tišina proti šoli je postavljen znak z omejitvijo hitrosti 30, iz smeri Vanča vas proti šoli pa znaka 
omejitve hitrosti 30 ni. 
 
ŽUPAN je pojasnil, da se bo zadeva preverila in uredila. 
 
 
 
29. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 18.55 uri. 
 
 
 
Zapisali         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
Andreja RIBAŠ 


